

April 2021

Referat Butiksgruppemøde NV

Hvornår	14. april 2021
Hvor	Udenfor, Karens Hus
Deltager	Inge, Kim, Adele og Gerd
Afbud	
Snacks	
Ordstyrer	
Referent	Gerd
Næste møde	

OPGAVER OG ANSVARLIGE	
-----------------------	--

Mødet er åbent for alle medlemmer i KBHFF med tilknytning NV. Alle er velkommen til at tilføje yderligere punkter til butiksmødet. (Kommentarer gerne med kursiver - evt. med kontaktinformationer)

Dagsorden

1. Godkendelse af referat fra sidste butiksmøde:
<https://docs.google.com/document/d/1C3S32-hTKQ5Mv6X7txfly-RCyLAOCi4rxW7lhZapel8/edit?usp=sharing>
2. Opfølgning fra sidst
 - a. Skilt til lukkevagter - Kim
Kim har lavet noget og det ser fint ud. Han renskriver og sender til Claus
 - b. Opdatering af vagtbeskrivelser - Adele/Inge
Annes telefonnummer er opdateret. Inge opdaterer beskrivelser af butiks/løssalgsvagt og vi andre læser igennem. Slet bestilling af løssalg som en opgave for løssalgsvagten.
 - c. Flere stofposer - Gerd
Er gjort og det ser ud til at vi har nok for nu.
 - d. Overdragelse mellem teams - alle
Inge og Gerd har glemt. Kim og Adele har husket det. De sidste husker det.

3. Nyt fra teamkoordinatorerne
Inge har hørt fra en Elvira (team grøn), som gerne vil slettes og har været i kontakt med IT og er nok blevet slettet i systemet og hun står ikke på vagtplanen mere.
Kim mangler og har problemer med at få folk til at dukke op.
4. Nyt fra distributionsgruppen
Fælleslageret mangler kritisk - selv hvis man kan komme et par timer er godt. Foregår i Valby.
Skriv til Jonathan hvis man vil hjælpe.
Hver teamkoordinator skriver til deres teams med en opfordring.
5. Noget nyt fra introgruppen?
6. Fra indbakken (nordvest@kbhff.dk)
Freezer Butler (start-up med app der hjælper oprydning i køleskab) henvises til central mail på KBHFF.
Grønt netværk fra Bispebjerg lokaludvalg. Invitation til event om vand i København.
7. Skal der bestilles:
 - a. Løssalgsvare?
 - b. Papirposer?
 - c. Stofposer?
 - d. Corona-kit? (sprit og handsker)
8. Diverse opgaver
 - a. Hvem deltager i næste møde i distributionsgruppen?
Bør være 26/4
Gerd sender invitation videre når den kommer på
 - b. Hvem opdater dagsorden og dato i wiki?
(<http://kbhffwiki.org/tiki-index.php?page=Butiksgrupper-NV>)
Gerd
9. Eventuelt
10. Dato for næste møde og punkter til dagsorden
 - a. 12/5 kl 17.00